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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Amennyiben a nagy energiafogyasztó gyárakat 
érdemes zöldíteni, akkor a BKV-t fenntartó Budapest miért nem kapott egyetlen fillért se a 
magyar államtól az energiaválság alatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A K-Monitor Facebookon megjelent írásában arról írnak, hogy „2023-ban is érvényesült Orbán-
kormány neoliberális gazdaságpolitikája, vagyis a humán költések folyamatos értékvesztése mellett
százmilliárdokat  költöttek  a  közösből  multicégek  támogatására  azzal  a  jeligével,  hogy  a
"munkahelyteremtő"  beruházások haszna lecsorog az emberekhez.  Volt  azonban "zöld  fordulat"
is.”:

„Újdonságként  a  Kormány  "Gyármentő  programja"  energiahatékonysági  és  energiatermelő
beruházásokat is támogatott az energiaválságra válaszul. Ezekről a pénzekről eddig annyit árultak
el, hogy döntően "hazai relációban" osztották ki őket, most az is kiderült, hogy a legtöbb esetben a
leggazdagabb magyarok cégeihez jutott  az adófizetők pénze a zöldítés jegyében.  Ők azok,  akik
ilyenkor is tudnak önrészt teremteni a gáláns állami forrás (30-45%) mellé. A vissza nem térítendő
támogatásért mindössze annyit kellett vállalni, hogy a bázislétszám 90%-át megtartják.

(…)

A fenti üzletemberek gyárait tehát sikeresen megmentette a Kormány 2023-ban az energiaválságtól.
Gondolhatnánk, hogy a nagy energiafogyasztó gyárakat érdemes zöldíteni - de például a BKV-t
fenntartó Budapest egyetlen fillért nem kapott a magyar államtól az energiaválság alatt.”

 

Kérdezem Önt:



Amennyiben  a  nagy  energiafogyasztó  gyárakat  érdemes  zöldíteni,  akkor  a  BKV-t  fenntartó
Budapest miért nem kapott egyetlen fillért se a magyar államtól az energiaválság alatt?

 

Budapest, 2024. január 13.
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Dr. Vadai Ágnes
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